

APEX

Advanced Performance EXcellence

PIANO

INTENSIVE (OURSE

高级钢琴演奏速成课程



APEX Piano Intensive Course

Course Duration : 6 months

Frequency : Twice a week (1 hour per session)

Fees:

Deposit : 1 month's deposit (used to offset the last month's fees upon 1

month's written notice)

Content : Lessons will mainly focus on performance skills, alongside other

components such as scales, sight reading, and aural skills.

Levels : Attain ABRSM/LCM Grade 6 – 8, ARSM, dipLCM or ATCL

Description & Benefits

The APEX Piano Intensive Course is suited for students who intend to sit for the advanced graded or diploma examinations within a limited time frame. It is carefully structured to develop students' music interpretation skills and performance techniques to leapfrog them into preparing for an exam within a shorter span of time. In this course, our trainers will adopt the "Exploration, Realization, Internalization, Delivery and Reflection" approach, a concept coined by our Principal, Ms Flora Lim, to accelerate the students' learning process. The following graph shows the progress of in-depth learning using the above concept:



Students will be guided to be systematic and disciplined in their practice. Our APEX trainers will help them to decide their performance repertoire at the beginning of the course, and set out a timeline for achieving proficiency in each of the components of the course, namely: technique, rhythm, accuracy, shaping, and interpretation. Students will then follow the timeline in their own practice to achieve the objectives that are set out for them in a methodical and comprehensive manner.

Complimentary open classes will be conducted by our Principal, Ms Flora Lim, every 2 months to further assist students in achieving the objectives within the timeframe leading up to their examinations.

Audition Requirements: 1. Play two contrasting repertoires that last no more than 10 minutes. 2. Go through an aural test of their current standard level 3. Perform a sight reading test of their current level.

The School will send an email to notify potential students of the audition outcome. Successful students will also be considered for Seimpi's SMART program.

高级钢琴演奏速成课程 (APEX)

课程修满时间 : 6个月

上课次数: 一周两次(一次为时1小时)

课程学费

课程押金 : 1个月的押金(用以抵押最后1个月的学费) 需提

前1个月的书面通知

课程内容 : 课程主要着重于演奏技巧、音阶、视奏与聆听测验课程等级 : 英国皇家音乐学院/伦敦音乐学院第6至8等级, ARSM.

dipLCM 与 ATCL.

课程介绍与好处:

高级钢琴演奏速成课程(APEX)适合于即将参与高等级或音乐文凭考试,但准备时间有限的学生参与。此课程的能帮助提升学生的音乐诠释技巧与演奏技巧,以帮助学生们在短时间内应付考试。在这个课程,诗韵学校的老师们将会运用本校校长——林丽群女士的教学模式——"探索、实践、自觉、展现和反思"来加速学生的学习进展。接下来的图表将会展示学生采用以上深入学习模式后的进展:



学生将会被教导如何有系统且自律地练习。本校APEX的导师将会协助学生,在课程的开始时决定学生的演奏曲目,制定一个时间表让学生在各个课程的项目,如技巧、韵律、精准、精炼与自觉练习,以顺利地达到其目标。学生得跟着时间表进行练习,这样才能有系统地,全面性地达到设好的目标。

本校的校长——林丽群女士将会在每2个月进行一个免费与开放式的课程教导,以协助 学生能在设好的时间表内达到其目标,并最终能在考试中考获佳绩。

面试要求: 1 演奏两首不同风格的曲目(全程不多于10分钟)2. 通过各自等级的听力测试 3. 通过各自等级的视奏测试

本校将会以电邮的方式来通知学生有关面试的结果。成功被录取的学生将有可能被考虑纳入本校的精英课程(SMART program)。